


PANELDEBAT

Hvad er planen med Dyrehavegård og markerne nu hvor for-
pagtningsaftalen ophører?

Industri? Erhverv? DTU? Boliger? Børnehaver? Heste? Træer? 
Marker? Biodiversitet?

Skal kommunen - som i Hvidovre og Ørestaden - arbejde på at 
støjen fra motorvejen bliver �ernet ved en overdækning - der 

kan udnyttes til parker og boliger - som den i Hamborg?

Finansiering? Statens støjbekæmpelsespulje? Salg af boliger på 
toppen af overdækningen?

Hvilke muligheder vil en overdækning give byplanlægningen?

Strategien for Lyngby?

Erhvervsbyggeri - Boliger - Tra�k - Støj - Grøn 

Er der en overordnet sammenhængende strategi for byplan-
lægningen? Er de nye byggerier smukke nok til Lyngby? Skal 

der bygges mere? Skal vi have en stadsarkitekt?
~

Tirsdag d. 9. november kl. 17:00 – 18:30 
Lyngby Gymnasium – Hjortehøjsvej 1

~ INVITER VENNER OG NABOER ~

GRUNDEJERFORENINGEN FOR FORTUNEN


